

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 23-11-2025 11:25:52 AM Subject: Stock price increase	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 23-11-2025 AM 11:25:52 الموضوع: ارتفاع سعر السهم
To the esteemed Securities Commission, Greetings, Subject: Price Increase With reference to your letter No. 3/4/03588/25 dated November 18, 2025, concerning the increase in the share price of South Electronics Company from November 2, 2025, to November 12, 2025, We would like to inform you that there are no material data, significant events, decisions, or pending plans within the company that could explain the increase in the share price during the aforementioned period.	السادة/ هيئة الاوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد ، الموضوع: ارتفاع سعر السعر اشاره الى كتابكم رقم 4/3 03588/25 تاريخ 25/11/2025 موضوعه ارتفاع سعر 2025/11/2 من تاريخ 2025/11/12 . نود اعلامكم انه لا توجد اي بيانات او امور الجوية او احداث هامة او قرارات او توجهات قيد النظر لدى الشركة قد تكون السبب في ارتفاع سعر السهم خلال المدة المذكورة اعلاه .
23-11-2025	23-11-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة ahed NASSER اسم المستخدم: